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NOT FABLES BUT POWER 

NU FABILE, ci PUTERE 

Acest tract evanghelic a fost tradus cu un 

computer. Dacă puteți corecta sau îmbunătăți limba, vă 

rugăm să contactați biroul la info@angp.co.za 

 

 

Aici Masoebe , marele doctor vrăjitor, și-a aruncat 

farmecele păgâne, medicamentele și oasele vrăjitoarei 

după ce a găsit o nouă viață în Hristos. 

Puterea de economisit 

„Nu am urmat povești inventate inteligent când v-am spus 

despre puterea și venirea Domnului nostru Iisus Hristos, 
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dar am fost martori oculari ai Majestății Sale” (2 

Petru 1:16). 

Unii ar trebui să credem că Biblia este făcut doar 

în sus de fabule sau povestiri. Povești care 

sunt neadevărate și au fost alcătuite de bărbați. 

Apostolul Petru ne spune că, când erau pe munte, l-au 

văzut pe Isus transfigurat (sau schimbat) în fața ochilor 

lor. Ei au văzut slava Lui și au auzit glasul lui Dumnezeu din 

ceruri spunând: „Acesta este Fiul Meu, pe care îl iubesc; cu 

El sunt bine plăcut” ( Matei 17: 5). 

Apostolul Pavel ne spune că el este nu rușine de Evanghelia 

lui Hristos , pentru că este puterea lui Dumnezeu pentru 

mântuirea fiecăruia care crede, la evreu și 

apoi la cei dintre neamuri ( Romani 1:16 ). Hristos a 

venit să mântuiască pe păcătoși. Nu este nimeni prea rău și 

nici prea bun pe care El să nu - l 

poată salva. El este capabil să mântuiască complet 

pe cei care vin la Dumnezeu prin 

Hristos Isus ( Evrei 7:25). El are puterea de a salva pe 

alcoolic cel mai nefericit, gangster, The hoț și mincinos. De 

asemenea, l-a salvat pe hoț pe cruce. El a salvat-o pe 

femeia din Samaria. El a salvat maniacul lui Gadara care 

era posedat de o legiune de diavoli. El a mustrat marea 

furtunoasă și l-a salvat pe Peter de scufundare. El 

a salvat religioase oameni ca Saul din Tars , care mai 

târziu a devenit puternic Pavel. 

Aici, în Africa, El a salvat mii de suflete. Unii erau bețivi, 

alții imorali, iar unii erau vrăjitori puternici. Unul cu 

numele de Masoebe , a fost cel mai puternic vrăjitor din 

zilele sale. Știa cum să folosească spiritele rele și 

pretindea că are puterea de a face ploaie. Era 

un om beat și imoral. Dar într-o zi, când a auzit 
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propovăduirea Evangheliei și a văzut cum Dumnezeu 

vindeca bolnavii și șchiopii fără medicamente, a fost 

minunat mântuit. S-a întors acasă în munții 

înalți ai Lesotho și și-a adunat toate medicamentele, 

oasele și farmecele și le-a aruncat pe o prăpastie înaltă 

în cascadele adânci MALETSUNYANE . El a distrus tutun 

și a lui marijuana și a fost turnat în toată berea lui, așa 

cum a fost determinat niciodată să bea orice alcool sau 

de orice formă de fum de tutun sau Dagga din nou. A 

devenit un creștin sincer cunoscut de fiecare ca un 

adevărat om al lui 

Dumnezeu. Nimeni nu ar fi putut schimba viața acelui om în 

afară de Hristos. 

Am cunoscut un alt tânăr care a fost un gangster real 

, care tocmai a trăit prin furt, înșelăciune și jefuit oriunde 

se ducea. Era mai mult în închisoare decât în afara ei. Însă 

puterea Evangheliei l-a salvat pe om pe deplin și și-a 

schimbat întreaga viață și l-a făcut un minunat 

predicator al Evangheliei. Prin predicarea sa sute de 

gangsteri, bețivi, hoți și ucigași au fost cu 

adevărat salvați printre fiecare clasă de oameni, bogați și 

săraci, albi și negri. 

Aceeași putere de salvare mi-a schimbat viața acum mai 

bine de 60 de ani și m-a păstrat în toți acești ani. I-a 

salvat pe frații și surorile mele și pe draga mea mamă. Te 

va salva dacă îl lași pe Isus să vină în inima ta. Religia 

nu te va salva, dar Isus o va salva . Pentru acest lucru 

a fost foarte scopul venirii Sale în lume. 

La un moment dat, am rămas cu o văduvă al cărei soț trăia, 

ca să zicem , în iad de peste douăzeci de ani, aproape că se 

băuse până la moarte și făcea viața soției și a copiilor să 

fie cea mai nenorocită. Dar ei continuau să se roage pentru 
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el și Dumnezeu l-a mântuit și l-a izbăvit de căile lui 

păcătoase . Puterea Evangheliei nu numai că poate salva 

individul, ci poate salva o întreagă familie, un întreg 

sat sau oraș și o țară întreagă . Renaștere în Țara Galilor 

mulți ani în urmă a salvat sate întregi. Simple 

, predicare lui Iona a salvat orașul de Ninive de la 

distrugere. Dumnezeu poate salva națiuni întregi . El 

a spus: „Întoarceți-vă la Mine și fiți mântuiți, 

toți marginile pământului; căci eu sunt Dumnezeu și nu 

există altul” ( Isaia 45:22). Biblia 

și istoria a lumea este plină de adevărate dovezi ale lui 

Dumnezeu de economisire de energie. Acesta este motivul 

pentru care îngerul i-a spus lui Iosif, înainte de nașterea 

lui Iisus: „Să-I dai numele de Isus, pentru că El își va salva 

poporul de păcatele lor” ( Matei 1:21). 

Puterea de a vindeca 

Dumnezeu i-a spus lui Moise: „Eu sunt Domnul care te 

vindecă” ( Exodul 5:26). Dumnezeu 

a dovedit sinceritatea a Lui Cuvânt pentru El 

a fost lor vindecător timp de patruzeci de ani. Nu 

este una dintre cele 3 000 000 de persoane a fost bolnav 

sau bolnav. Chiar și când au fost mușcați de șerpi, o 

singură privire asupra semnului pe care El l-a oferit i-a 

menținut în viață și i-a vindecat. Sute și mii de oameni care 

trăiesc astăzi pot asista la puterea vindecătoare 

a Domnului nostru Iisus Hristos. 

Leprosul care a venit la Iisus a fost imediat 

vindecat. Orbii au văzut, surzii au auzit și mutul a 

vorbit. Infirmul și șchiopul mergeau. Chiar și morții au fost 

înviați din nou prin puterea Domnului nostru Iisus 

Hristos. Dacă nu ar exista nicio putere 

de vindecare în Evanghelie și în numele Domnului nostru 
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Isus, acest articol nu ar fi putut fi scris, pentru că eu 

însumi am fost la ușa morții de mai multe 

ori prin boli grave , dar am fost vindecat de puterea 

Cuvântului Său. Cu siguranță El a purtat păcatele și bolile 

noastre în Său propriul corp pe cruce și prin rănile Lui 

suntem vindecați ( Isaia 53: 5). 

„Lăudați pe Domnul, O , sufletul meu ... El iartă toate 

păcatele și vindecă toate bolile mele mele“ ( Psalmul 103: 

2, 3). Isus vindecatorul divin, nu numai vindeca trupul 

bolnav , ci și sufletul , care este sic k de păcat . El 

vindecă inima și spiritul rănit și frânt . „Te voi readuce la 

sănătate și îți voi vindeca 

rănile” ( Ieremia 30:17 ). Dumnezeu care 

a făcut om din țărâna pământului este , de asemenea 

, capabil de a restabili sănătatea pentru a ne menține și 

a ne sănătoși. 

Eu nu va uita fiul unui șef în Lesotho , care 

a rănit său înapoi prin cădere de la un cal. Era paralizat de 

la brâu în jos. Nu se putea mișca picioarele și atât de întins 

pe spate pentru mai mult de doi 

ani. Prin ascultarea Evanghelia mesajul a 

mărturisit păcatele și a găsit o nouă viață în Hristos. Ca 

răspuns la rugăciune, EL 

s- a vindecat instantaneu și ceva capabil să călărească din 

nou pe cal. 

Vindecarea lui Madihotetso , moștenitoarea celei mai 

bogate conduceri C din Lesotho, a șocat întreaga 

țară. De ani ea a fost dement nebun și a fost legat cu 

lanțuri. Niciun doctor, alb sau negru, nu ar putea să o 

ajute. Dar Dumnezeu a eliberat-o după ce a fost rugată de 

unul dintre umilii Săi slujitori. 
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Nu voi uita cum soția unuia dintre fermierii din Statul 

Liber Orange a devenit grav bolnav după 

nașterea de ea primului copil. În cei 15 ani a avut 24 de 

operații serioase și a fost renunțată la moarte. Nu putea 

mișca un singur membru și nu mai putea vedea sau 

auzi. Mormântul ei a fost săpat, sicriul cumpărat și rudele 

ei au fost notificate pentru a participa la funeralii. 

Dar Dumnezeu a intervenit atunci când unul dintre 

slujitorii Săi rugat rugăciunea de credință. El 

a citat Marcu 16:17, 18 „Cei care cred ... vor 

pune mâna pe bolnavi și se vor vindeca”. Dumnezeu a atins-

o pe femeie și ea a fost vindecată. 

Puterea sângelui lui Isus 

Numai prin puterea sângelui lui Isus inimile noastre pot fi 

curățate de orice păcat. Niciun săpun, medicament sau 

substanță chimică nu poate elimina păcatul. Dacă spunem 

că nu avem păcat, ne amăgim pe noi înșine și adevărul nu 

este în noi. Dacă ne mărturisim păcatele, Dumnezeu este 

credincios și drept pentru a ne ierta păcatele și pentru 

a ne curăța de orice nedreptate. Sângele lui Isus Hristos, 

Fiul lui Dumnezeu, ne purifică de orice păcat (1 Ioan 1: 7-

10). În Apocalipsa 7: 9-17, citim despre o mare mulțime pe 

care nimeni nu o putea număra, din fiecare 

națiune, trib, popor și limbă, care își spălaseră hainele și le 

făcuse albe în sângele Mielului. 

Petru și Ioan ne spune despre răscumpărătoare puterea 

sângelui lui Isus, care nu numai că purifică - ne de păcatele 

din trecut , ci de păcatul însuși și de stăpânirea și puterea 

păcatului. Dumnezeu ne-a cumpărat pentru Sine 

prin sângele Fiului Său. Știm că nu ne - au fost 

achiziționate cu argint 

și aur, dar cu scump sângele lui Hristos , Mielul , care 
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a fost fără cusur sau defect. (1 Petru 1:18, 19). Isus ne-

a cumpărat pentru Dumnezeu prin sângele Său de la 

fiecare seminție, limbă, popor și națiune pentru a ne face 

preoți să slujim lui Dumnezeu ( Apocalipsa 5: 9, 10). 

Sângele lui Isus are puterea de a ne proteja de puterea 

rea a vrăjmașului. Era sângele mielului stropit pe 

ușiorii caselor lor , care protejau copiii lui Israel în Egipt 

, din distrugătorul care a ucis toți întâii-născuți. Dumnezeu 

a spus: „Când văd sângele, eu voi trece peste 

voi“ ( Exodul 12:13). A fost funia cărămizie la fereastra 

care a salvat Rahav și tot poporul ei când Ierihonului au 

căzut ( Iosua 2: 18-21). De asemenea sângele lui Isus are 

puterea de a tine și casa ta 

salva dacă tu crezi. „Crede în Domnul Isus 

Hristos, și vă va fi salvat, tu și casa ta.“ (Fapte 16:31). 

La oamenii din goale și woodless țară din Lesotho legat 

mici panglici roșii între aripile de pui lor. Știau că un șoim 

nu va ataca sau nu va lua un pui care avea o panglică 

roșie pe spate. De asemenea, citim în Apocalipsa 12: 11, că 

Sfinții lui Dumnezeu l-au biruit pe Satana prin puterea 

sângelui Mielului. Următorul verset este atât de adevărat 

Există putere, putere, putere minunată , în Sângele 

Mielului; Există putere, putere, putere minunată , în 

Sângele prețios al Mielului. 

Puterea rugăciunii 

Rugăciunea de a crede are o putere nelimitată. Rugăciunea 

schimbă lucrurile. Isus a spus: „Cereți și vi se va 

da”. ( Matei 7: 7). Leprosul pe care nimeni nu l-a putut 

ajuta, i-a cerut lui Iisus să -l vindece și Isus a făcut-

o. Imediat lepra l-a părăsit. Orbul a strigat către Iisus și 

și-a văzut vederea. Patru bărbați efectuat un om care 

a fost paralizat la Isus, cerându - I să - l vindece și Isus 
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a făcut. Există mai 

multă putere în rugăciune decât în bombele atomice sau 

în orice alt tip de bombă. Rugăciunea nu numai că 

salvează individul, ci poate schimba națiuni întregi. 

Ilie, care era un om ca noi, s-a rugat cu seriozitate ca să 

nu plouă și nu a plouat timp de trei ani și jumătate. S-a 

rugat din nou și a plouat. De asemenea, s-a rugat 

o rugăciune simplă și foc a coborât din cer și a ars jertfa, 

lemnul, piatra și praful și a lins apa. Întreaga națiune a 

Israelului a fost readusă la Dumnezeu prin rugăciunea unui 

singur om. Regele Ezechia s-a rugat lui Dumnezeu când 

dușmanul a venit împotriva lui. Ca răspuns la rugăciunea sa, 

îngerul Domnului a ucis 185 000 de soldați în tabăra 

inamicului. Isus s-a rugat până când fața Sa 

a strălucit și îmbrăcămintea Sa a fost albă și 

strălucitoare. S-a rugat toată noaptea. Postea și se 

ruga. S-a rugat cu seriozitate până când transpirația Lui a 

fost ca niște picături mari de sânge. El a cucerit păcatul și 

diavolul prin rugăciune. El ne- a spus să ne rugăm în orice 

moment . 

Puterea credinței și a iubirii 

Isus a spus că, dacă avem credință mică ca o sămânță 

de muștar , vom muta munții ( Matei 17:20). Nimic nu este 

imposibil dacă avem încredere și credem în 

Dumnezeu. Prin credința în Dumnezeu , israeliții au supus 

împărății, a adus justiției, a câștigat ceea ce 

a fost promis, închis gurile de lei , 

a oprit furia de focului și a scăpat de marginea sabiei. În 

vremuri de slăbiciune, au devenit puternici, au devenit 

curajoși în luptă (ca David când lupta împotriva lui 

Goliat) și au învins armatele inamicului ( Evrei 11:33, 

34). Credința este victoria care învinge lumea (1 Ioan 5: 4). 

http://www.angp-hb.co.za/


Download from    www.angp-hb.co.za    page 9  

Una dintre cele mai mari puteri ale lui Dumnezeu este 

iubirea. Iubirea este puternică ca moartea. Iubirea câștigă 

inamicul nostru. În timp ce eram încă păcătoși, Hristos 

a murit pentru noi. Când am fost Dumnezeu vrăjmași , am 

fost împăcați cu Dumnezeu , prin moartea Fiului Său 

( Romani 5: 8-10). Împreună cu puterea iubirii care l-a 

permis lui 

Dumnezeu să ne dea păcătoși singurului său Fiu, ca 

oricine crede în El să nu piară, ci să plece fără viața 

veșnică (Ioan 3:16). Această iubire a lui Dumnezeu ne 

constrânge 

să - I slujim , să păstrăm poruncile Sale , să fim 

ascultători și să avem încredere în El. Alungă orice 

teamă. Nimic nu este capabil să ne despartă de dragostea 

lui Hristos. 

„În toate lucrurile suntem mai mult decât 

biruitori prin Acela care ne-

a iubit . Căci Eu sînt convins că nici moartea nici viața, nici 

Angeles nici demoni, nici în prezent nici viitor, nici cele 

viitoare, nici înălțimea nici adâncimea, nici nimic altceva în 

toată creația, va fi capabil să ne separe de dragostea 

lui Dumnezeu , care este în Hristos Isus Domnul nostru 

”( Romani 8: 35-39). 

Puterea de atragere 

Isus este ca un magnet puternic care atrage toți oamenii 

spre Sine. „Dar eu, când voi fi ridicat de pe pământ, îi voi 

atrage pe toți oamenii la Mine”, a spus Isus 

(Ioan 12:32). Isus nu ne împinge de frică așa cum o face 

diavolul, Isus ne atrage ca un păstor bun care își conduce 

oile. El ne îndepărtează de păcat și de plăcerile păcătoase 

ale lumii pentru a - L urma spre pășuni verzi și către ape 

liniștite. Curând Domnul Însuși va coborî din 
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cer cu un puternic 

de comandă, cu vocea arhanghel și cu trîmbița chemarea 

lui Dumnezeu, și cei morți în Hristos vor învia mai întâi, 

atunci noi care sunt încă în viață și sunt lăsate vor fi prinși 

- într- o clipită - să-l întâlnești pe Domnul în 

văzduh. Și așa vom fi împreună cu Domnul pentru 

totdeauna (1 Tesaloniceni 4: 13-18. 1 Corinteni 15: 51-58). 

Puterea creatoare 

Înainte de închidere, permiteți-mi să vorbesc despre 

puterea creatoare a Evangheliei care îi face pe sfinți din 

păcătoși. Regele David știa ceva din acea putere când s-a 

rugat: „Creează în mine o inimă curată, Doamne , și 

reînnoiește un duh neclintit în mine” ( Psalmii 51:10). După 

toate victoriile pe care le câștigase asupra dușmanilor lui 

Dumnezeu, el a descoperit că cel mai puternic dușman era 

în el însuși, propria 

sa inimă murdară . Inima este „înșelătoare ... și dincolo 

de leac. Cine poate înțelege?“ ( Ieremia 17: 9). Isus Însuși 

ne-a spus că - „din interior, din inimile oamenilor, vin 

gânduri rele, imoralitate sexuală, furt, crimă, adulter, 

lăcomie, răutate, înșelăciune, obraznicie, invidie, calomnie, 

aroganță și nebunie. Toate aceste rele vin din interior. și 

faceți un om „necurat” ” (Marcu 7:21 - 23). 

David și-a dat seama că nu-și poate schimba propria inimă 

și nici nu o poate curăța, de aceea s-a rugat cu seriozitate, 

sub convingerea profundă , că Dumnezeu care 

a creat cerul și pământul, va crea și o inimă curată în el și 

îi va da un duh nou. Dumnezeu a răspuns rugăciunii sale, 

conform făgăduinței Sale din Vechiul Testament: „Vă voi 

da o inimă nouă și voi pune un duh nou în voi; vă voi 

îndepărta inima de piatră și vă voi da o inimă de 

carne” ( Ezechiel 36 : 26). 
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Mult mai mult ar putea fi spus despre puterea a Cuvântului 

Său , care este viu și activ și mai ascuțit decât orice sabie 

cu două tăișuri. Puterea învierii Sale și puterea Sa 

incomparabil de mare pentru noi, care nu credem în fabule 

- ci în funcție de lucrarea puterii Sale puternice, care se 

exercită în Hristos când L-a înviat din morți și L-a așezat 

la dreapta Sa în cer. tărâmuri, mult mai presus de orice 

regulă și autoritate, putere și stăpânire ( Efeseni 1: 19-21). 

Isus a spus: „Veți primi putere când Duhul Sfânt va veni 

asupra voastră”. Prin această putere tot Ierusalimul 

a fost agitat pe ziua de Rusalii. Această putere este și 

astăzi aceeași. „ Promisiunea este pentru tine și copiii tăi 

și pentru toți cei care sunt departe pentru toți pe care 

Domnul, Dumnezeul nostru, îi va chema” (Fapte 1 : 8, 2:39). 

Puterea în Numele lui Isus 

Am putea vorbi despre puterea puternică a numelui lui 

Isus, singurul nume dat oamenilor prin care trebuie să fim 

mântuiți (Fapte 4:12). Isus a spus: „În Numele Meu, vor 

izgoni demoni; vor vorbi în limbi noi; își vor pune mâinile 

pe bolnavi și se vor vindeca” (Marcu 16:17, 18). „Voi face 

orice îmi vei cere în numele 

Meu” (Ioan 14:13, 14; 15:16; 16:23). Petru i-a spus omului 

care a fost schilodit de la naștere: „În numele lui Iisus 

Hristos din Nazaret, umblă”. A sărit în picioare ... și a mers 

cu ei în curțile templului, umblând și sărind și lăudându-l 

pe Dumnezeu (Fapte 3: 1-9). Nu e de 

mirare Numele Lui se numește Sfătuitor Minunat , 

Dumnezeule Puternic, Tată veșnic , Prinț al Păcii ( Isaia 9: 

6). 

„De aceea Dumnezeu L-a înălțat până la locul cel mai înalt 

și i-a dat numele care este mai presus de orice nume, ca la 

numele lui Isus să se plece fiecare genunchi, în cer și pe 
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pământ și sub pământ, și fiecare limbă să mărturisească că 

Iisus Hristos este Domnul , spre slava lui Dumnezeu Tatăl 

"( Filipeni 2: 9-11.) 

„Dacă mărturisești cu gura ta, „ Isus este Domnul ”și crezi 

în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi 

mântuit” ( Romani 10: 9). 

Îngenunchează acum înaintea Lui în 

rugăciune, crede acum în Acela care a murit și 

a înviat pentru tine și mărturisește- L înaintea oamenilor și 

a lui Dumnezeu înainte de a fi prea târziu. Cine crede în El 

nu se va rușina. 

JR GSCHWEND 

  

 Acest tract evanghelic a fost tradus cu un 

computer. Dacă puteți corecta sau îmbunătăți limba, vă 

rugăm să contactați biroul la info@angp.co.za 

  

Dacă ați găsit mântuirea în Hristos sau ați fost 

binecuvântați prin literatura noastră Evanghelică, vă rugăm 

să ne anunțați. Am dori să-i mulțumim lui 

Dumnezeu împreună cu tine și să ne amintim mai departe de 

tine în rugăciunile noastre. Pentru literatură Evanghelie 

gratuită, cărți și tratate în peste 540 de limbi, vă rugăm să 

ne contactați : 

 

 

 

 

 

  

http://www.angp-hb.co.za/
mailto:info@angp.co.za
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 This Gospel tract was translated with a computer. If you 

can correct or improve the language, please contact the 

office at info@angp.co.za 

 

E-MAIL: info@angp.co.za 
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